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Z Á P I S N I C A  č. 7 / 2024 
  

zo zasadnutia Finančnej komisie Zastupiteľstva Bratislavského samosprávneho kraja  
zo dňa 23.10.2024 o 16:00 hod. v zasadačke 025 na prízemí Úradu BSK. 

 
Členovia: Barto M., Beňová Makkiová M., Buocik J., Cmorej P., Hudáková M., Chren M., 

Jánošík J., Kočkovský R., Vician M. 
Prítomní: Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., 

Kočkovský R., Vician M. 
Ospravedlnení:   Buocik J., Chren M. 
Tajomník:    Vlčej Marek 

 
PROGRAM ZASADNUTIA 

 
1. Otvorenie zasadnutia 

 
2. Body rokovania komisie  

 

Bod č. 1 
Pracovný návrh - Priebežná informácia o výsledkoch kontrol vykonaných Útvarom hlavného 
kontrolóra Bratislavského samosprávneho kraja od 26. 07. 2024 do 15. 10. 2024 

Bod č. 2 
Pracovný návrh - Aktualizácia zmluvného vzťahu medzi Bratislavským samosprávnym krajom a 
Nadáciou Cvernovka s cieľom dlhodobej udržateľnosti projektu Nová Cvernovka 

Bod č. 3 
Pracovný návrh - Návrh Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií z Bratislavskej 
regionálnej dotačnej schémy na podporu ochrany životného prostredia a rozvoja vidieka na rok 2025 

Bod č. 4 
Pracovný návrh – Návrh na vymenovanie členov Odbornej hodnotiacej komisie Bratislavskej 
regionálnej dotačnej schémy na podporu športu a mládeže na roky 2025-2026 

Bod č. 5 
Pracovný návrh – Návrh Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií z Bratislavskej regionálnej 
dotačnej schémy na podporu mládeže na rok 2025 

Bod č. 6 
Pracovný návrh – Návrh Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií z Bratislavskej regionálnej 
dotačnej schémy na podporu športu na rok 2025 

Bod č. 7 
Pracovný návrh - Návrh výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií z Bratislavskej regionálnej 

dotačnej schémy na podporu kultúry na rok 2025 

Bod č. 8 
Pracovný návrh - Návrh na schválenie nájmu časti cesty a pozemku v k. ú. Nové Košariská spoločnosti 

Media Comp. s.r.o., so sídlom 900 41 Rovinka 268  z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

Bod č. 9 
Pracovný návrh - Návrh na schválenie nájmu častí pozemkov a časti cesty v k. ú. Bernolákovo pre 

stavebníka Pardalis, s.r.o., ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Bod č. 10 
Pracovný návrh - Návrh na schválenie prenájmu cesty II/503 v k. ú. Senec spoločnosti JFcon, s.r.o., 

ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Bod č. 11 
Pracovný návrh - Návrh na vyhlásenie prebytočnosti majetku Bratislavského samosprávneho kraja v k. 
ú. Modra, a to stavby so súp. č. 1933 

Bod č. 12 
Pracovný návrh - Vyhlásenie prebytočnosti majetku Bratislavského samosprávneho kraja v k. ú. Senec, 
a to stavby so súp. č. 155 a 156, a pozemkov s parc. č. 3259, 3260, 3261, 3262 

Bod č. 13 
Pracovný návrh - Návrh na schválenie zmeny uznesenia č. 81/2024 zo dňa 20.09.2024, ktorým bolo 
schválené zriadenie vecného bremena v k. ú Zohor v prospech spoločnosti Accolade SK III, s.r.o. a v 
prospech Bratislavskej vodárenskej spoločnosti, a. s. 

Bod č. 14 
Pracovný návrh - Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena v k. ú. Plavecké Podhradie v 
prospech spoločnosti Bratislavská vodárenská spoločnosť, a. s. 

Bod č. 15 
Pracovný návrh - Návrh na schválenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena v k. ú. 
Veľké Leváre, v prospech Západoslovenská distribučná, a. s 

3. Rôzne 

4. Záver 
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1. Otvorenie 
 
Predseda komisie p. M. Barto privítal  poslancov a predkladateľov,  konštatoval,  že komisia je uznášaniaschopná a 
následne otvoril o 16,00 hod. zasadanie komisie. 
 

2. Body rokovania komisie 
 

Bod č. 1 
Pracovný návrh - Priebežná informácia o výsledkoch kontrol vykonaných Útvarom hlavného kontrolóra 
Bratislavského samosprávneho kraja od 26. 07. 2024 do 15. 10. 2024 

Materiál prezentoval: Ing. Milan Slezák, hlavný kontrolór 

Hlasovanie: 
prítomní: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 1/ Stanovisko:  
Finančná komisia zobrala materiál na vedomie. 

 

Bod č. 2 
Pracovný návrh - Aktualizácia zmluvného vzťahu medzi Bratislavským samosprávnym krajom a 
Nadáciou Cvernovka s cieľom dlhodobej udržateľnosti projektu Nová Cvernovka 

  Materiál prezentovali: Boris Meluš a Branislav Čavoj, Nadácia Cvernovka 

Zástupcovia Nadácie Cvernovka oboznámili členov komisie so situáciou v rámci zmluvného vzťahu s BSK. P. predseda 
komisie vyzval členov komisie, aby mu mailom zaslali svoje pripomienky k návrhu novelizácie zmluvného vzťahu 
s Novou Cvernovkou..  

Hlasovanie: 
prítomní: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 2/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál. 
 

Bod č. 3 
Pracovný návrh - Návrh Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií z Bratislavskej 
regionálnej dotačnej schémy na podporu ochrany životného prostredia a rozvoja vidieka na rok 2025 

Materiál prezentoval: Mgr. Peter Jesenský, analytik Inštitútu regionálnej politiky 

Hlasovanie: 
prítomní: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 6 (Barto M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 1 (Beňová Makkiová M.) 
nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE k bodu č. 3/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

Bod č. 4 
Pracovný návrh – Návrh na vymenovanie členov Odbornej hodnotiacej komisie Bratislavskej 
regionálnej dotačnej schémy na podporu športu a mládeže na roky 2025-2026 
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Materiál prezentovala: Ing. Jana Dúbravková, vedúca odd. mládeže a športu   

Hlasovanie: 
prítomní: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 4/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

Bod č. 5 
Pracovný návrh – Návrh Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií z Bratislavskej 
regionálnej dotačnej schémy na podporu mládeže na rok 2025 

Materiál prezentovala: Ing. Jana Dúbravková, vedúca odd. mládeže a športu   

Hlasovanie: 
prítomní: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 5/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

Bod č. 6 
Pracovný návrh – Návrh Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií z Bratislavskej regionálnej 
dotačnej schémy na podporu športu na rok 2025 

Materiál prezentovala: Ing. Jana Dúbravková, vedúca odd. mládeže a športu   

Hlasovanie: 
prítomní: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 6/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

Bod č. 7 
Pracovný návrh - Návrh výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií z Bratislavskej regionálnej 
dotačnej schémy na podporu kultúry na rok 2025 

Materiál prezentovala: Doc. Mgr. art. Svetlana Waradzinová, vedúca oddelenia kultúry 

Hlasovanie: 
prítomní: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 7/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

Bod č. 8 
Pracovný návrh - Návrh na schválenie nájmu časti cesty a pozemku v k. ú. Nové Košariská spoločnosti 
Media Comp. s.r.o., so sídlom 900 41 Rovinka 268  z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
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Materiál prezentoval: JUDr. Matúš Šaray, vedúci oddelenia právneho 

Hlasovanie: 
prítomní: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 8/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

Bod č. 9 
Pracovný návrh - Návrh na schválenie nájmu častí pozemkov a časti cesty v k. ú. Bernolákovo pre 
stavebníka Pardalis, s.r.o., ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Materiál prezentoval: JUDr. Matúš Šaray, vedúci oddelenia právneho 

Hlasovanie: 
prítomní: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 9/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

Bod č. 10 
Pracovný návrh - Návrh na schválenie prenájmu cesty II/503 v k. ú. Senec spoločnosti JFcon, s.r.o., ako 
prípad hodný osobitného zreteľa 

Materiál prezentoval: JUDr. Matúš Šaray, vedúci oddelenia právneho 

Hlasovanie: 
prítomní: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 10/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

Bod č. 11 
Pracovný návrh - Návrh na vyhlásenie prebytočnosti majetku Bratislavského samosprávneho kraja v k. 
ú. Modra, a to stavby so súp. č. 1933 

Materiál prezentoval: JUDr. Matúš Šaray, vedúci oddelenia právneho 

Hlasovanie: 
prítomní: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 11/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

Bod č. 12 
Pracovný návrh - Vyhlásenie prebytočnosti majetku Bratislavského samosprávneho kraja v k. ú. Senec, 
a to stavby so súp. č. 155 a 156, a pozemkov s parc. č. 3259, 3260, 3261, 3262 
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Materiál prezentoval: JUDr. Matúš Šaray, vedúci oddelenia právneho 

P. poslankyňa Hudáková navrhla stiahnutie materiálu zo zasadnutia Zastupiteľstva za účelom ďalšieho prepracovania 
materiálu. Členovia komisie sa s týmto návrhom stotožnili. 
 
Hlasovanie o stiahnutí materiálu zo zasadnutia Zastupiteľstva: 
prítomní: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 7 (Barto M., Beňová Makkiová M., Cmorej P., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 12/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča stiahnuť materiál z najbližšieho rokovania Zastupiteľstva BSK. 
 

Bod č. 13 

Pracovný návrh - Návrh na schválenie zmeny uznesenia č. 81/2024 zo dňa 20.09.2024, ktorým bolo 
schválené zriadenie vecného bremena v k. ú Zohor v prospech spoločnosti Accolade SK III, s.r.o. a v 
prospech Bratislavskej vodárenskej spoločnosti, a. s. 

Materiál prezentoval: JUDr. Matúš Šaray, vedúci oddelenia právneho 

Hlasovanie: 
prítomní: 6 (Barto M., Beňová Makkiová M., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 6 (Barto M., Beňová Makkiová M., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 13/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

Bod č. 14 
Pracovný návrh - Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena v k. ú. Plavecké Podhradie v 
prospech spoločnosti Bratislavská vodárenská spoločnosť, a. s. 

Materiál prezentoval: JUDr. Matúš Šaray, vedúci oddelenia právneho 

Hlasovanie: 
prítomní: 6 (Barto M., Beňová Makkiová M., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 6 (Barto M., Beňová Makkiová M., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 14/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
 

Bod č. 15 
Pracovný návrh - Návrh na schválenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena v k. ú. 
Veľké Leváre, v prospech Západoslovenská distribučná, a. s 

Materiál prezentoval: JUDr. Matúš Šaray, vedúci oddelenia právneho 

Hlasovanie: 
prítomní: 6 (Barto M., Beňová Makkiová M., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
za: 6 (Barto M., Beňová Makkiová M., Hudáková M., Jánošík J., Kočkovský R., Vician M.) 
proti: 0   
zdržal sa: 0 
nehlasoval: 0 
 
UZNESENIE k bodu č. 15/ Stanovisko:  
Finančná komisia odporúča Zastupiteľstvu BSK prerokovať predložený materiál a schváliť v predloženej podobe. 
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3. Rôzne 

V rámci tohto bodu prebehla voľná diskusia k témam BSK. 

4. Záver 

Predseda komisie poďakoval všetkým za účasť a spoluprácu a ukončil zasadnutie Finančnej komisie (o 17,45 hod).  

 
V Bratislave, dňa 23.10.2024  
 
Ing. Marek Vlčej, v. r. 
tajomník Finančnej komisie Z BSK 

Ing. Martin Barto, CSc., v. r. 
predseda Finančnej komisie Z BSK  


